
SKU: N623P195760 / N623P195761

Installation sanleitung

Installation Instruction
Instruction d'installation

Unser Produkt wird Ihnen in 2 Paketen geliefert. Die Lieferzeiten dieser

2 Pakete können abweichen,bitte haben Sie etwas Geduld und vielen

Dank für Ihr Verständnis.

Our product will be delivered to you in 2 packages. The delivery times of

these 2 packages may differ,please be patient and thank you for your

understanding.

Notre produit vous sera livré en 2 colis. Les délais de livraison de ces 2

colis peuvent différer,soyez patient et merci pour votre compréhension.
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 N623P195761

Hardwareliste+N623P195760

Foot board

Slats
Drawer outer board

Drawer board

Drawer bottom board

Long side rail support bar

Short side rail support bar

Iron side rod

1
x1

Liste der Einzelteile

x1

8
x8

2L

Head board
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Legs
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x26
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Side rail
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Drawer wheel

Drawer fittings

Power adapter Color controller

Power adapter

OFF ON

R G B W

Remote control

Hardwareliste
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x1
M

Nails

Allen Key

Bolts

 "7" Connector

Bolts

M4*40mm

 N623P195760

Bolts

M6x20mm

x4
G

Drawer fittings

M3*20mm

Nails
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A  Allen Key B  Bolts  x 8

M8X40mm

Connect  Siderail support bar       and       to the  Siderails      and      with Bolts B by using Allen key A.35

Attention: Do not tighten the screws before completing the entire installation. If you have any difficulty with
the installation process, please feel free to contact us.

Step 1

Step 2

Allen Key

Fix the Headboard      to the Side rails      with Bolts B by using Allen key A.

E "7" Connectorx 1Allen Key

M8X16mm

C   Bolts  x 4
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B  Bolts  x 4

M8X40mm

3
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(L)

Fix the Side rail      to the Foot board      with Bolts C and "7" Connector E by using Allen key A.4

Step 3

3
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(Verbinden Sie die Seitenschienen-Stützstangen      und      mit den Seitenschienen      und      mithilfe des
Inbusschlüssels A und den Bolzen B.)

5 6 2 3

(Befestigen Sie das Kopfteil      mit den Schrauben B und dem Inbusschlüssel A an den Seitenschienen     .)1 2

(Befestigen Sie die Seitenschiene      mit den Bolzen C und dem „7“-Verbinder E am Fußbrett     , indem Sie den
Inbusschlüssel A verwenden.)

3 4



C  Bolts  x 2

M8X16mm

Allen Key

Fix the Iron side rod      to the Side rail      and Foot board      with Bolts B and Bolts C by using Allen key A.7

A

B

A

C

A  Allen Key D  Nails  x 8

M4X40mm

2

4

4

2

B  Bolts  x 1

M8X40mm

Step 4

2 4

7

Fix the legs      to the Side rails       ,       and Footboard      with Nails D by using Allen key A or electric drill.8 2

Step 5

3 5

8

A

D
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(L)

(Befestigen Sie die Eisenseitenstange      mit den Schrauben B und C mithilfe des Inbusschlüssels A an der
Seitenschiene      und dem Fußbrett     .)

7

2 4

(Befestigen Sie die Beine      mit Nägeln D mithilfe eines Inbusschlüssels A oder einer elektrischen Bohrmaschine an den
Seitenschienen      ,      und dem Fußteil     .)2 3 5
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Step 7

Fix the slats      to the side  support bar      ,     and Iron side rod       .13 5

H Drawer fittings x 8I Drawer fittings x 8 J Nails x 8
G Wheel x4

M3X20mm
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Step 6

A

A  Allen Key

Assembled the Drawer with Drawer fittings H and I.Fix the Wheel G  to the Drawer board      with Nails J by using Electric drill
or Screw driver.

10

13

6

13

A

9
F

F Bolts x 1

M6X20mm

6 7

Fix the Bolts F to the Drawer outer board      by using Allen key A.9

5

7
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(Montage der Schublade mit Schubladeneinrichtungen H und I.Fixieren Sie das Rad G an der Schubladeneinrichtung      mit Nägeln J
mit Elektrobohrer oder Schraubendreher. Fixieren Sie die Bolzen F mit Inbusschlüssel A an der Außenseite der Schublade     .)

10

9

(Befestigen Sie die Lamellen 13 an den seitlichen Stützstangen      ,     und der seitlichen Eisenstange     .)5 6 7



Push the drawer into the bed then assembled is finished, now please tighten all hard ware.
Step 8

Step 9

K  Led adapter  x1
L  Color controller  x1

At first , connect the LED Line to the Color controller L , Please notice           , then contact the Color controller L
to the Led adapter K.
At second , fix the USB end to the Power adapter M.
Every thing is finished now,please enjoy your bed.

K
L led

M

M Power adapter x1
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(Schieben Sie die Schublade in das Bett, dann ist die Montage abgeschlossen. Ziehen Sie nun bitte alle Beschläge fest.)

(Verbinden Sie zuerst die LED-Leitung mit dem Farbcontroller L. Beachten Sie bitte, dass Sie dann den Farbcontroller L
mit dem LED-Adapter K verbinden.
Schließen Sie als Zweites das USB-Ende an das Netzteil M an.
Jetzt ist alles erledigt. Genießen Sie Ihr Bett.)



OFF ON

R G B W

Colorful jump
Bunter Sprung
white light gradient
weißer Lichtverlau
colorful gradient
unter Farbverlauf
three color jump
dreifarbiger Sprung

static mode button
Taste für statischen Modus

Brightness/Speed+
Helligkeit/Geschwindigkeit+

Brightness/Speed-
Helligkeit/Geschwindigkeit-

NOTICE:
When you use the remote control board to control the color of the light, Please
remove the clear plastic card first,then please be sure to point the remote control
at the color controller.

Wenn Sie die Fernbedienungsplatine verwenden, um die Farbe des Lichts zu
steuern,entfernen Sie bitte zuerst die durchsichtige Plastikkarte und achten
Sie dann darauf, die Fernbedienung auf den Farbregler zu richten.

NOTICE:
You can scan the QR code here and download an app that can control the color of the light strip
like a remote control. When your phone plays music through the app, the color of the light strip
will also change according to the strength of the music.
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HINWEIS:
Sie können hier den QR-Code scannen und eine App herunterladen, die die Farbe des Lichtstreifens
wie eine Fernbedienung steuern kann. Wenn Ihr Telefon Musik über die App abspielt, ändert sich
die Farbe des Lichtstreifens auch entsprechend der Stärke der Musik.

AVIS :
Vous pouvez scanner le code QR ici et télécharger une application capable de contrôler la couleur
de la bande lumineuse comme une télécommande. Lorsque votre téléphone diffuse de la musique
via l'application, la couleur de la bande lumineuse change également en fonction de la force de la
musique.

AVIS :
lorsque vous utilisez la carte de télécommande pour contrôler la couleur de la
lumière,veuillez d'abord retirer la carte en plastique transparent, puis assurez-vous
de pointer la télécommande vers le contrôleur de couleur.

HINWEIS:
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